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P R O T O K Ó Ł  nr XXXIV/21 

 

z sesji Rady Gminy Lasowice Wielkie 

odbytej w dniu 24 listopada 2021 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Lasowicach 

Wielkich. 

 

Obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo w internecie i utrwalone za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

W oparciu o listę obecności, która stanowi załącznik do protokołu z sesji stwierdza 

się, że posiedzenie Rady ma moc prawną / kworum /, gdyż na ustawową liczbę radnych 15, 

obecnych na sesji było 12 radnych. 

Nieobecni na sesji są niżej wymienieni radni: 

1. Rajmund Kinder               - usprawiedliwiony 

2. Klaudia Schudy - usprawiedliwiona 

3. Adam Młynarczyk            - usprawiedliwiony 

 

Nieobecny na sesji jest Przewodniczący Rady Gminy Lasowice Wielkie Rajmund Kinder,  

w jego zastępstwie sesję prowadzi Wiceprzewodniczący Rady Gminy Piotr Kisiel. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Piotr Kisiel otworzył sesję, przywitał wszystkich 

radnych, przybyłych na sesję podpisanych na dodatkowej liście obecności stanowiącej 

załącznik do protokołu z sesji. Wiceprzewodniczący Rady poinformował że do porządku 

obrad został dodany dodatkowy punkt nr 13 w sprawie podjęcia uchwały  

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował że w/w uchwała była tematem posiedzenia 

Komisji Komunalno- Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Wójt Gminy Daniel Gagat 

dopowiedział że na posiedzeniu komisji nie było mowy o kwocie jaka jest w tej uchwale, ale 

już wiadomo że jest to kwota do 100 tys. zł. 

Czy są uwagi do porządku obrad? Z tym pytaniem zwrócił się Wiceprzewodniczący Rady do 

radnych. Radni nie wnieśli uwag do projektu porządku obrad. Następnie 

Wiceprzewodniczący Rady ogłasza przyjęcie porządku obrad przez aklamację. 

Przyjęto pod obrady niżej wymieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad /kworum /. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

5. Odpowiedzi na pytania, wnioski, interpelacje. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

7. Przedstawienie – odczytanie protokołów z posiedzeń Komisji Rady Gminy Lasowice 

Wielkie 

• Budżetu i Finansów z dnia 15.11.2021 r. 

• Komunalno- Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 18.11.2021 r. 

8. Przedstawienie informacji oraz opinii o podmiotach w których jest wykonywana kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2021. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy gminy Lasowice 

Wielkie na 2022 rok z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lasowice 

Wielkie – Daniela Gagat 

13. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

14. Ustalenie stawki podatku rolnego i leśnego 

15. Pytania, wnioski, interpelacje. 

16. Dyskusja. 

17. Odpowiedzi. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

I. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

 Sprawozdanie Wójta zostało złożone na piśmie i stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Następnie Wójt Gminy Daniel Gagat odczytał sprawozdanie na sesji. Wiceprzewodniczący 

Rady udzielił głosu radnym do w/w sprawozdania. 

Radni nie wnieśli pytań - uwag do przedłożonego sprawozdania. 

 

II. Odpowiedzi na pytania, wnioski, interpelacje. 

 Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne wnioski  

i interpelacje do Rady w związku z czym nie ma również żadnych odpowiedzi. 

Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu radnym. Radni nie złożyli zapytań, interpelacji  

i wniosków. 

 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Wiceprzewodniczący Rady  udzielił  głosu  radnym  w  temacie  poprawek  do  

protokołu.  Radni  nie wnieśli poprawek, przyjmują protokół bez uwag. 

 

IV. Przedstawienie – odczytanie protokołów z posiedzeń Komisji Rady Gminy 

Lasowice Wielkie 

• Budżetu i Finansów z dnia 15.11.2021 r. 

• Komunalno- Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 18.11.2021 r. 

Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu przewodniczącej komisji: 

Budżetu i Finansów radnej Brygidzie Kasprzyk, która odczytała protokół z posiedzenia 

komisji z dnia 15.11.2021 r., stanowiący załącznik do protokołu z sesji. Wiceprzewodniczący 

Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Radni nie wnieśli pytań – uwag do protokołu. 

Następnie Wiceprzewodniczący udzielił głosu zastępcy przewodniczącego komisji:  

Komunalno- Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego radnemu Norbertowi Barcz, który 

odczytał protokół z posiedzenia komisji z dnia 18.11.2021 r., stanowiący załącznik do 

protokołu z sesji. Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Radna Brygida Kasprzyk stwierdziła że skoro Wójt Gminy zapewnił i Komisja również że 

rów w miejscowości Laskowice o którym mowa w sprawach bieżących protokołu  

z posiedzenia komisji, będzie wyczyszczony, to tak będzie. Wiceprzewodniczący Rady 

powiedział że rów który należy do gminy, tak jak Wójt wspomniał, będzie wyczyszczony. 

Radny Norbert Barcz nawiązał do tematu mówiąc że chodzi o rów który biegnie za działkami 

i że on teoretycznie osuszy przylegający teren, a z tego co przedstawiła Pani U.N.  
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z Laskowic oraz Nadzór Budowlany że zalegająca tam woda jest z pasa drogowego. 

Nadmienił również że Nadzór Budowlany chciał podnieść o 5 cm krawężnik na wysokości 

posesji Pani U.N. ale nie wyraziła na to zgody. Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania do protokołu z komisji. Radni nie wnieśli więcej uwag i zapytań.  

 

V. Przedstawienie informacji oraz opinii o podmiotach w których jest 

wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna  

 Wiceprzewodniczący Rady poinformował że w/w informacja była tematem posiedzenia 

komisji oraz wszystkie materiały na ten temat zostały radnym przekazane.  Następnie udzielił 

głosu radnym w w/w sprawie. Radni nie wnieśli pytań i uwag. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, następnie Skarbnik Gminy Izabela Dokupil 

potwierdziła że w projekcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej oraz w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2021, jest dodane 

210.000,00 zł, które Gmina otrzymała na „Laboratoria Przyszłości” realizowanego przez 

Zespoły Szkół. 

Radny Norbert Barcz zwrócił się do Pani Skarbnik że będzie chciał podyskutować o uchwale 

w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy i czy zrobić to teraz czy przed głosowaniem nad w/w 

uchwałą. Pani Skarbnik stwierdziła żeby dyskusja odbyła się przed głosowaniem nad uchwałą 

w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy. 

 

VI. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Wiceprzewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały. Następnie udzielił głosu 

radnym. Radni nie zabrali głosu do w/w uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady przeprowadza głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. Radni 

głosują za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych. Imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Następnie informuje o przeprowadzonym głosowaniu w wyniku którego na ustawową liczbę 

radnych 15, obecnych podczas głosowania było 12 radnych, którzy głosowali:  

Za - 12  

Przeciw - 0  

Wstrzyma. - 0 

 

VII. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2021. 

Wiceprzewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały. Następnie udzielił głosu 

radnym. Radni nie zabrali głosu do w/w uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady przeprowadza głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. Radni 

głosują za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych. Imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Następnie informuje o przeprowadzonym głosowaniu w wyniku którego na ustawową liczbę 

radnych 15, obecnych podczas głosowania było 12 radnych, którzy głosowali:  

Za - 12  

Przeciw - 0  

Wstrzyma. - 0 
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VIII. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy gminy Lasowice 

Wielkie na 2022 rok z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie 

Wiceprzewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały. Następnie udzielił głosu 

radnym. Radni nie zabrali głosu do w/w uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady przeprowadza głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. Radni 

głosują za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych. Imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Następnie informuje o przeprowadzonym głosowaniu w wyniku którego na ustawową liczbę 

radnych 15, obecnych podczas głosowania było 12 radnych, którzy głosowali:  

Za - 12  

Przeciw - 0 

Wstrzyma. - 0 

 

Przed przystąpienie do kolejnego punktu porządku obrad Radny Norbert Barcz poruszył temat 

uchwały o ustaleniu wynagrodzenia Wójta Gminy. Stwierdził że Wójtowi należy się 

podwyżka większa niż tylko ta o której mowa w ustawie. Argumentował to tym że np. 

Komisja Budżetu i Finansów chwali Wójta za pozyskiwanie zewnętrznych środków 

finansowych, że Wójt bardzo wiele robi dla Gminy, że nie otrzymał jeszcze podczas swojej 

wieloletniej kadencji żadnej podwyżki. Radna Brygida Kasprzyk stwierdziła że to nie Wójt 

pozyskuje te środki, ale pracownicy. Radny Norbert Barcz zaznaczył że Wójt jest 

przełożonym i zarządza pracownikami. Radna Gabriela Prochota powiedziała że na Komisji 

Budżetu i Finansów, Radna Brygida Kasprzyk zaproponowała Wójtowi większą podwyżkę 

niż ustawowe minimum, ale Wójt się nie zgodził. Radny Norbert Barcz stwierdził że Wójt 

zachował się skromnie ale to Rada Gminy decyduje o podwyżkach dla Wójta. 

 

Wiceprzewodniczący zarządził przerwę techniczną. Przerwa trwała 18 min. Po przerwie 

Wiceprzewodniczący wznawia obrady. 

 

Radny Norbert Barcz zaproponował zmianę w treści uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy, a mianowicie z 80% na 90% wraz z pochodnymi. Wniosek 

Radnego Norberta Barcza poddano pod głosowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy mają jeszcze jakieś uwagi i pytania do 

zaproponowanej zmiany uchwały. Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

IX. Przyjęcie poprawki treści uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Lasowice Wielkie – Daniela Gagat 

Wiceprzewodniczący Rady przeprowadza głosowanie w sprawie przyjęcia poprawki 

w/w uchwały. Radni głosują za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych. Imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. Następnie informuje o przeprowadzonym głosowaniu w wyniku którego na 

ustawową liczbę radnych 15, obecnych podczas głosowania było 12 radnych, którzy 

głosowali:  

Za - 11  

Przeciw - 1 

Wstrzyma. - 0 
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X. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lasowice 

Wielkie – Daniela Gagat 

Wiceprzewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały. Następnie udzielił głosu 

radnym. Radni nie zabrali głosu do w/w uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady przeprowadza głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. Radni 

głosują za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych. Imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Następnie informuje o przeprowadzonym głosowaniu w wyniku którego na ustawową liczbę 

radnych 15, obecnych podczas głosowania było 12 radnych, którzy głosowali:  

Za - 11  

Przeciw - 1  

Wstrzyma. - 0 

 

XI. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Wiceprzewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały. Następnie udzielił głosu 

radnym. Radny Norbert Barcz zapytał Wójta czy są przewidywane podwyżki opłat za wywóz 

śmieci. Wójt poinformował że prawdopodobnie będzie dodatkowa sesja Rady Gminy, aby 

wprowadzić pewne zmiany dotyczące rozliczania za wywóz śmieci. Dodał że podwyżka była 

planowana od kwietnia 2022r. ale zostanie prawdopodobnie wprowadzona od stycznia 2022r. 

i wynosić będzie 25 zł od osoby, a 24 zł od osoby z gospodarstw które posiadają 

kompostownik. Radny Norbert Barcz zapytał czy potrzebna będzie zmiana deklaracji przez 

mieszkańców. Wójt odpowiedział że ta kwestia jest rozpatrywana przez Radcę Prawnego. 

Radny Norbert Barcz zapytał jeszcze czy do 15 stycznia 2022 mieszkańcy dostaną książeczki 

opłat za wywóz śmieci. Wójt odpowiedział że tak. Radna Gabriela Świerc zapytała Wójta czy 

opłata będzie za osobę zameldowaną czy zamieszkałą. Wójt odpowiedział że za osobę 

zamieszkałą. Wójt nawiązał jeszcze do zabezpieczonej kwoty 100.000,00 zł w w/w uchwale, 

że może się okazać że nie będzie ona w całości wykorzystana, wszystko zależy na jaką kwotę 

będę faktury za wywóz śmieci. 

Wiceprzewodniczący Rady przeprowadza głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. Radni 

głosują za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych. Imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Następnie informuje o przeprowadzonym głosowaniu w wyniku którego na ustawową liczbę 

radnych 15, obecnych podczas głosowania było 12 radnych, którzy głosowali:  

Za - 12  

Przeciw - 0  

Wstrzyma. – 0 

 

Wójt nawiązując jeszcze do przegłosowanej uchwały powiedział że pozwala ona na to by albo 

dopłacać do wywozu śmieci, albo podnieść kwotę opłaty za wywóz śmieci mieszkańcom. 

Radny Norbert Barcz zapytał czy w przypadku nie wykorzystania całej kwoty 100.000,00 zł 

będzie konieczna taka zapowiedziana podwyżka za wywóz śmieci. Wójt odpowiedział że 

będzie to tematem posiedzeń komisji i zostanie podjęta decyzja. 
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XII. Ustalenie stawki podatku rolnego i leśnego 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował że w/w temat został omawiany na 

posiedzeniach komisji oraz że każdy z radnych otrzymał w materiałach informację  

o stawkach podatkowych. 

Stawki ustalone: 153,70zł za ha przeliczeniowy, 307,40 zł za ha gruntów innych, 46,69 

zł podatek leśny 

Przewodniczący udzielił głosu radnym. Radni nie wnieśli pytań i uwag w/w sprawie. 

 

XIII. Pytania, wnioski, interpelacje. 

Radny Rafał Goroński zapytał Wójta jak wygląda sytuacja z przebudową Sali  

w Tułach. Wójt odpowiedział że projektant robi projekt a jeżeli chodzi o sprawę 

wypowiedzenia umowy na salę to Wójt rozmawiał z przewodniczącym Mniejszości 

Niemieckiej i ma dojść do spotkania i dalszych rozmów. Radna Gabriela Prochota zapytała  

o salę w Jasieniu. Wójt odpowiedział że dokumentacja została złożona do Starostwa  

i w grudniu ma być ogłoszony przetarg. Radny Norbert Barcz zabrał głos na temat drogi 

wybudowanej w Chocianowicach, chwalił firmę która tą drogę wykonywała i polecał do 

następnych prac na terenie Gminy. 

Wójt Gminy podziękował Radnym za przyznanie mu podwyżki i mówił że 

odwdzięczy się za to wykonywaną pracą tak jak było do tej pory.  

 

XIV. Podczas sesji odczytano i podjęto niżej wymienione uchwały. 

1. Uchwała Nr XXXIV/264/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej. 

2. Uchwała Nr XXXIV/265/21 w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2021. 

3. Uchwała Nr XXXIV/266/21 w sprawie rocznego programu współpracy gminy 

Lasowice Wielkie na 2022 rok z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

4. Uchwała Nr XXXIV/267/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Lasowice Wielkie – Daniela Gagat 

5. Uchwała Nr XXXIV/268/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

XV. Zamknięcie sesji. 

Na tym posiedzenie sesji zakończono. Wiceprzewodniczący Rady dokonał zamknięcia sesji. 

Sesja odbyła się w godzinach od 14:00 do 15:15 

 

 

 

 

Protokołował 

 

 

Mateusz Jośko 

Przewodniczący 

Rady Gminy 

 

Rajmund Kinder 

 


